
 

SLOVENSKÝ  ZVÄZ  VZPIERANIA  

SLOVAK  WEIGHTLIFTING  FEDERATION  

Olympijské námestie 1, 832 80 Bratislava  

www.vzpierania.sk    
 

 

Zápisnica zo 6. zasadnutia VV SZV zo dňa 25.09.2024,  

Obecný úrad Bobrov 

 

Prítomní členovia VV SZV:  

T. Chovanec, Š. Gribanin, P. Mutafov, J. Trebichavský, O. Kružel,  

Zástupca športovcov SZV: 

M. Ikréni - online 

Kontrolór SZV 

M. Buschbacher – ospravedlnený 

V. Hudec - ospravedlnený 

 

 

Program: 

1. Otvorenie VV, schválenie programu, overovateľov a zapisovateľa VV Chovanec 

2. Kontrola uznesení VV SZV       Chovanec 

3. Informácie predsedu SZV       Chovanec 

4. Zmena rozpočtu SZV, príspevok klubom SZV    Chovanec 

5. Rozpočet SZV na rok 2025       Chovanec 

6. Zmena adresy SZV        Chovanec 

7. Development program IWF       Chovanec 

8. Nominácia na ME U20 a 23, MS      RK SZV 

9. Príprava MSR mužov a žien      Mutafov, Ikréni 

10. Informácie poradných komisií SZV     RK, STK, KM, KV 

11. Diskusia           

 

Bod č.1 

Bol schválený program rokovania tak, ako bol uvedený v pozvánke a rozšírený o bod č. 4 – 

Informácie podpredsedu. Ostatné body sa posúvajú.  

Zapisovateľ: P. Mutafov, Overovateľ: Š. Gribanin, J. Trebichavský 

 

Uznesenie 6/1, Hl. 6/0/0      

VV SZV schvaľuje program VV SZV, zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  

 

Bod č. 2  

Kontrola uznesení VV SZV 

Uznesenie 2/12  B 

VV SZV ukladá predsedovi STK SZV vypracovať štandardy na organizáciu M-SR, a 
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zapracovať do súťažného poriadku tak, aby boli platné od 1.1.2025 – Nesplnené. 

 

Uznesenie 5/6  

VV SZV berie na vedomie zmenu adresy SZV, návrh na zmenu Stanov SZV 

VV SZV ukladá predsedovi zvolať VZ SZV formou per rollam z dôvodu zmeny adresy.  

SPLNENÉ 

 

Uznesenie č. 5/11 

VV SZV ukladá STK SZV zapracovať navrhnuté opatrenia do poriadkov SZV – Nesplnené. 

 

Vyjadrenie STK SZV  

Uvedené dva body sú predmetom rokovaní STK, sú v plnení a pracuje sa na zadaných úlohách.  

 

Uznesenie 6/2, HL 6/0/0  

VV SZV berie na vedomie kontrolu uznesení.  

 

Bod č. 3  

Informácie predsedu SZV 

Pred, počas a tesne po letných prázdninách boli vykonané viaceré pohárové, klubové 

súťaže. Výsledky sú na webe SZV. Predseda poďakoval klubom za organizáciu týchto súťaží. 

Za ich organizáciu navrhol finančný príspevok na technicko-organizačné zabezpečenie. Viac v 

bode č. 5. 

SZV sa zúčastnil počas Olympijských hier v Paríži Olympijského festivalu na Kuchajde 

v Bratislave. Predseda poďakoval podpredsedovi za organizáciu a zúčastneným klubom za 

účasť (WDK, VME, STU, MOL, KTN).  

SZV dostal pozvánku na Qatar Cup. SZV reagovalo. Viac RK SZV. 

25. októbra bude v Poľskom Raszyne EWF Kongres a 4. decembra v Bahrajnskej 

Maname IWF Kongres. Predmetom oboch kongresov sú zmeny v Stanovách IWF resp. EWF 

a modifikácia volebných systémov oboch organizácií. Podklady sú zverejnené na webových 

stránkach EWF resp. IWF, kto má bližší záujem o ich naštudovanie. Na oboch kongresoch bude 

SZV v zmysle Stanov SZV zastupovať predseda SZV.  

Na V4 bola zakúpená ochranná podlaha na palubovky. Uskladnená je v Bobrove a je 

možné si ju zapožičať v rámci SZV na významné podujatia. Zakúpené boli aj dva NB, ktoré 

boli po súťaži alebo ešte budú dané klubom, ktoré ešte nedostali od SZV daný hardware, a to 

na účel užívania a riadenia súťaží SZV. 

Od EWF sme dostali na základe žiadosti od SZV príspevok na V4 vo výške 1500,00 

EUR.  

23. augusta sa p. Kováč st. zúčastnil na reprezentačnej akcii Women Grad Prix 

v Rakúsku v meste Baden 

Koncom augusta sa Karol Samko a Vladimír Škapec zúčastnili pod vedením Ondreja 

Kružela memoriálu Waldemara Malaka v Gdansku. Výsledky sú na webe.  

Bolo vykonané sústredenie na Tenerife, aj pre širšiu časť reprezentácie SR vo vzpieraní. 
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Viac RK SZV.  

Aktuálne, v spolupráci FTVaŠ UK a KV SZV prebieha trénersky kurz pre trénera 

prvého stupňa.  

Na stránke SZV je vytvorená záložka na evidenciu zahraničných súťaží, ktorých sa 

zúčastnili naši členovia na klubovej úrovni. Ak daný klub zašle výsledky z danej súťaže, SZV 

ich zverejní v predmetnej záložke web stránky SZV.  

V zmysle uznesenia VV SZV bola na VŠC DUKLA Banská Bystrica zaslaná v zmysle 

zmluvy o spolupráci žiadosť na výmenu trénera. Toho času ešte nie je známa odpoveď VŠC.  

 

Uznesenie 6/3, Hl 6/0/0  

VV SZV berie na vedomie informácie predsedu SZV. 

 

Bod č. 4  

Informácie podpredsedu SZV  

p. Hudec sa nemohol zúčastniť VV SZV, tak poslal svoje informácie písomne, tie sú predložené 

v prílohe č. 1 tejto zápisnice.  

 

Uznesenie 6/4, Hl 6/0/0 

VV SZV berie na vedomie informácie podpredsedu SZV.  

 

 

Bod č. 5                                                                                                                                                         

Zmena rozpočtu SZV, príspevok klubom SZV  

Predseda informoval o navýšení rozpočtu na financovanie klubov, ktoré je naviazané na mládež 

do 23 rokov. Ako možné čerpanie čiastky cca 74 tis € navrhol. 

1. Pre kluby, ktoré majú mládežnícke družstvo zakúpiť 1ks 10 kg osky, 1 ks 5 kg osky, pár 

plastových 5 kg a 2,5 kilových kotúčov, plastové uzávery. (zakúpi SZV) 

2. Pre kluby, ktoré majú aspoň jedno seniorské/dorastenecké družstvo zakúpiť 1 ks 

mužskej tréningovej osky ELEIKO. (zakúpi SZV) 

3. Príspevok na pretekárov v zmysle počtu nahlásených pretekárov na ministerstvo CRaŠ 

do 23 rokov v celkovej sume 10.000€ tak, ako bol predložený predsedom. Finálna 

tabuľka sa upraví po verifikácii údajov Min. CRaŠ. (formou refundácie nákladov 

klubov) 

4. Zvýšenie príspevku od SZV na organizáciu súťaži SZV pre kluby v 2024 o 100 € a MSR 

o 200 €.  

5. Príspevok na organizovanie 1 pohárovej klubovej súťaže v roku 2024 (bez štartovného) 

v sume 600 €. 

6. Motivačný príspevok klubom za organizovanie zväzových súťaží v zmysle nápočtu 

STK SZV v objeme 6.000 €.  

7. Zvyšné finančné prostriedky rozdeliť klubom v zmysle koeficientu ZCTM z roku 2023. 

(formou refundácie nákladov klubov) 
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Uznesenie 6/5, Hl 6/0/0 

a/ VV SZV schvaľuje vyššie uvedené možnosti čerpania v bodoch 1 až 7 tak, ako ich 

predložil predseda SZV.  

b/ Ukladá predsedovi SZV, aby informoval zástupcov klubov SZV o forme čerpania 

týchto príspevkov. 

 

Bod č. 6                                                                                                                                                         

Rozpočet SZV na rok 2025 

Predseda informoval, že do 30.09. je potrebné podať žiadosť na ministerstvo CRaŠ. Vyplnená 

žiadosť aj s výsledkami našich reprezentantov v sledovanom období je pripravená. Čo sa týka 

registra pretekárov do 23 rokov, je takmer hotový a hlásení pretekári sú zapísaní v informačnom 

systéme športu. Stále neposlali svoj zoznam pretekárov dva kluby. Nemal by s tým však byť 

problém, kluby sú urgované. Žiadosť aj so zoznamom pretekárov do 23 rokov bude zaslaný 

v termíne.  

 

Uznesenie 6/6, Hl 6/0/0 

VV SZV berie na vedomie informácie predsedu uvedené v bode č. 6. 

 

Bod č. 7                                                                                                                                                         

Zmena adresy SZV. 

Predseda informoval, že vykonal všetky potrebné právne úkony spojené so zmenou adresy 

SZV. Podklady sú na Ministerstve vnútra SR a čakáme na zobratie na vedomie zmenu adresy.  

 

Uznesenie 6/7, Hl 6/0/0 

VV SZV berie na vedomie informácie predsedu uvedené v bode č. 7. 

 

Bod č. 8                                                                                                                                                         

Development program IWF 

Predseda informoval, že sme boli úspešní pri podaní projektu, ktorý zaslal začiatkom roka 2024 

na centrálu IWF. Výška príspevku je 6.000 dolárov. Projekt je podaný na ženské tréningové 

osky značky ELEIKO. Doprava resp. zakúpenie/doplatenie je v réžii SZV. Predseda po diskusii 

navrhol, aby činku dostal každý klub, ktorý má dlhodobo ženskú ligu resp. má v klube 

etablovanú reprezentantku SR vo vzpieraní a jednu pre potreby prezentácie do Bratislavy 

a Bobrova, kde sú vykonávané zväčšia reprezentačné sústredenia žien. Keď prídu podklady od 

IWF, predseda bude členov VV SZV bezodkladne informovať.    

 

Uznesenie 6/8, Hl 6/0/0 

a/ VV SZV berie na vedomie informácie predsedu uvedené v bode č. 8. 

b/ ukladá predsedovi SZV, predsedovi RK SZV a STK SZV, aby zabezpečili prerozdelenie 

činiek, keď bude známe, aký počet bude zakúpený.  
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Bod č. 9                                                                                                                                                        

Nominácia na ME U20 a 23, MS 

Predseda RK SZV predložil dve správy, ktoré sú prílohou č. 2 a 3 tejto zápisnice. 

Ozrejmil, že nominácia na ME U20 a 23 bude bohužiaľ bez Gabriela Benyíka, ktorý sa zranil. 

Ostatní reprezentanti ostali. Finálna prihláška bude 15.10., kde sa upresnia vstupné údaje.  

Nominácia na MS seniorov. Zatiaľ majú splnený limit Cabala, Žembová a Seničová. 

Samko má, ale má potvrdiť výkon 330 kg do zaslania finálnej prihlášky. Hušťavová a Večerová 

limit ešte nemajú, ale preukazujú výkonnosť blízku k limitom. Finálna prihláška je 06.11.2024.  

Ozrejmil, že dňa 19.09.2024 dostal predseda pozvánku na Ázijsky pohár v Katarskej 

Dohe v termíne od 26. do 31. decembra, ktorá mu bola okamžite preposlaná. Predbežnú 

prihlášku bolo treba poslať najneskôr do 26.09.2024. Ide regulárnu súťaž IWF, tak bolo treba 

mať vypísaný a Adams a náležitostí s ním spojené. RK sa zhodla, že treba sa prihlásiť. Nakoľko 

ide o dosť exponovaný termín, boli oslovení viacerí pretekári a títo predbežne potvrdili záujem. 

Seničová, Žembová, Hušťavová, Večeřová, Ostrovský a Tatarčík. Finálna prihláška je 

26.10.2024. 

Správa so sústredenia v Tenerife je v prílohe tohto zápisu. 

  

Uznesenie 6/9, Hl 6/0/0 

a/ Berie na vedomie správu predsedu RK SZV. 

b/ Schvaľuje nomináciu na významné podujatia aj s podmienkami tak, ako sú uvedené v 

správe RK SZV.   

  

Bod č. 10 

Príprava M-SR mužov a žien 

P. Mutafov informoval členov VV SZV o príprave MSR, ktoré sa majú uskutočniť v Košiciach. 

Z organizačnej stránky klubu je všetko v poriadku a MKVaSŠ je na M-SR pripravený. 

Diplomy, medaile a poháre zabezpečí p. Gribanin v spolupráci s predsedom SZV. Predseda 

STK SZV doplnil, že včera skončilo prihlasovanie sa na súťaž. Podklady ešte nespracoval, ale 

bude pri rozpise dodatku a tvorbe skupín spolupracovať s riaditeľom súťaže.   

 

Uznesenie 6/10, Hl 6/0/0 

Berie na vedomie prednesené správy členov VV  uvedené v bode č. 10.  

 

Bod č. 11 

Informácie poradných komisií SZV RK, STK, KM 

STK SZV 

Problém s nedostatkom rozhodcov je dlhodobý, a naďalej sa prehlbuje, keďže je stále 

viac družstiev, viac súťaží, nezriedka sa v jeden deň konajú 2-3 súťaže a niekedy je náročné 

zabezpečiť dostatok rozhodcov. Najme v severnej a východnej časti je problém vypuklejší. Asi 

polovica z nových rozhodcov, ktorí boli vyškolení od roku 2017 prestalo  vykonávať 

rozhodcovskú činnosť, čo je veľmi zlý pomer.  

Pre rok 2024 má licenciu rozhodcu zaplatených 45 rozhodcov, avšak 7 rozhodcov tento 
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rok vôbec nevykonáva rozhodcovskú činnosť, ďalších 8 rozhodcov iba vo veľmi obmedzenej 

forme, kedy sa zúčastnili max 1 pretek. Ďalšiu skupinu tvoria rozhodcovia, ktorí môžu z 

rôznych dôvodov rozhodovať iba regionálne. Viacerí sú už aj v pokročilejšom seniorskom veku. 

Suma sumárom, ostáva cca 20-25 aktívnych rozhodcov, ktorí majú celoslovenskú pôsobnosť, 

avšak veľkú skupinu z nich tvoria rozhodcovia 1. triedy, ktorí nemôžu byť nominovaní na 

niektoré súťaže, resp. môžu vykonávať iba obmedzené funkcie. A ešte kritickejšie je to s 

rozhodcami, ktorí dokážu vykonávať funkciu hl. rozhodcu a reálne riadiť súťaž. Je potrebné čo 

najskôr nájsť spôsob, ako ešte viac motivovať rozhodcov pre účasť na pretekoch a samozrejme 

vyškoliť nových mladých rozhodcov. 

Tento akútny problém sa bude riešiť aj na zasadnutí STK, ktoré sa bude konať popri 

MSR v Košiciach a návrhy budú predstavené na ďalšom rokovaní VV. 

 

Uznesenie 6/11, Hl 6/0/0 

Berie na vedomie informácie uvedené v bode č. 11. 

 

Bod č. 12 

Diskusia 

Predseda vyzval kolegov, aby sa zdržali osobných názorov na budovanie zahraničných 

vzťahov SZV voči zahraničným partnerom navonok. Zahraničná politika SZV voči našim 

partnerom musí byť jednotná, VV prerokovaná a prezentovaná predsedom, alebo  ním písomne 

poverením zástupcom SZV. Nie je vhodné raziť dva rôzne názory a vyzval na zdržanie sa 

osobných názorov.  

Trebichavský. Pozoruje na súťažiach nedostatok frakčných kotúčikov. Navrhuje dať do 

súťažného poriadku na rok 2025, aby tieto boli povinnosťou v určitom množstve, hlavne na 

mládežníckych a ženských súťažiach, na ktorých sú nesmierne dôležité. Podotkol, že predseda 

navrhol a bol schválený slušný balík financií pre kluby, z ktorého kluby môžu financovať nákup 

tohto materiál. Uviedol, že nejde o výraznú položku do rozpočtu klubu. Tak isto navrhuje, aby 

sa v prípade nedostatku počtu rozcvicovacích pódií losovalo o ich pridelení klubu, aby žiaden 

klub nemal prípadné zvýhodnenie resp. znevýhodnenie.  

Gribanin. Pracuje sa na diagnostike pre reprezentantov SR, ktorá bude pre nich povinná. 

Črtá sa spolupráca s firmou JOMA, ktorá vie ošatiť naše výpravy mimo SR na nový OH cyklus. 

Doplnil ho predseda, že je v rokovaní s firmou ELEIKO na dodanie reprezentačných dresov pre 

našu repre na nový OH cyklus. Ide o kvalitné produkty s vlastným návrhom, preto bude vydaná 

smernica, že tieto dresy sa budú používať výhradne len na medzinárodných podujatiach pod 

hlavičkou SZV a rozhodne nie na domácich ligových alebo klubových súťažiach.  

 

V ďalšej diskusii sa nepokračovalo, keďže nemal nikto žiadne príspevky a ani 

pripomienky. 

 

Uznesenie 6/12  Hl 6/0/0 

VV SZV berie na vedomie diskusiu. 
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Zapísal dňa 17.10.2024: 

PhDr. Pavol Mutafov - člen VV SZV 

 

Overil dňa 18.10.2024                                                                                                                                                              

Ing. Štefan Gribanin,  člen VV SZV  

 

 

Ján Trebichavský, 18.10.2024, súhlas 

člen VV SZV                  

                                                                                                                                                                                            

Bc. Ing. Tomáš Chovanec                                               

         predseda SZV  

    


